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Divozel znamená česky divizna. Slovenská folkrocková kapela zpívá česky. Ale na anketní
otázky mi kapelník Michal Truschan a Róbert Leskovjanský odpovídali slovensky. Přepis ve
slovenštině bych asi pravopisně nezvládla, zde jej máte tedy také česky. Nakonec hlasy
českých fanoušků jistě ve značné míře Divozel na druhou příčku soutěže o Krtečky vynesly.
Kapela hraje v obsazení Michal Truschan (texty, hudba, zpěv, kytara), Lucia Horňáková (zpěv),
Katka Kuchárová (akordeon, zpěv), Róbert Leskovjanský (darbuka, bicí, perkuse) a Juraj
Zacharov (baskytara). V jejich muzice najdete namíchány prvky swingu, šansonu, etnické
hudby, romské, balkánské spojené slovenskou muzikálností. Krteček je po loňském zisku
interpretační a divácké TPorty v Ústí nad Labem dalším festivalovým úspěchem na českých
pódiích mladých Košičanů v Česku.

1)      Jak jste oslavili Krtečka?

Michal: Oslavili jsme ho především spaním, protože jsme ještě tentýž den hráli na festivalu v
Dolní Lomné a cesta tam a zpět byla velmi dlouhá. Oslavy teprve přijdou.
  

Divozel s Krtečkem za druhé místo
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Robo: Těšíme se na dnešní oslavy. Máme volný program.

2)      Věřili jste, že Krtečka získáte?

Michal: Spíš tajně doufali. Ale to člověk nikdy neví, protože vyhrát na Zahradě mohl kdokoliv.
Robo: Bylo takové tajemné. Nechali jsme se překvapit, jak to dopadne.

3)      Tušíte, kolik jste dostali hlasů?
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Už to víme, 292 hlasů.

4)      Podle jakých kritérií jste vybírali soutěžní písničky?

Michal: Většinou hrajeme nové skladby. A kriteria? Asi podle živelnosti. Čím má písnička větší
spád, tempo.
Robo: A podle toho, jak se dokážeme do písničky vžít, jak se do ní položit

5)      Proč jste se do Konkursu Zahrady přihlásili?

Michal: Vloni jsme tu byli poprvé a velmi se nám tu líbilo. Skončili jsme osmí a tento rok jsme to
chtěli vyzkoušet znovu. Zahrada je báječný festival, kupa lidí, kontaktů, známostí.
Robo: Je tu vynikající atmosféra, máme rádi hraní, hudbu jako takovou. Máme z ní velkou
radost a naplňuje nás to.

6)      Jak s Krtečkem naložíte?

Postavíme si jej mezi loňské dvě Porty z Ústí, pěkně doprostřed.

7)      Zaujal vás na Zahradě někdo zvlášť významně?

Michal: Mně se již delší dobu líbí Epy De Mye z Jihlavy.
Robo: Mně se také velmi líbí, jejich vokální složka, taková čistota, upřímnost v hudbě, velmi
příjemně se to poslouchá. I po technické stránce je to velmi dobré.

8)      Natočili jste CD?
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Michal: CD jsme natočili, je na něm 12 písniček, je hotové, ale hledáme vydavatele, který by CD
vylisoval a dal do prodeje.

9)      Možná, že se nyní vydavatel přihlásí

Robo: Myslím, že nyní po úspěchu, kterého jsme dosáhli u lidí, kteří nám dali hlasy, bude o CD
zájem určitě.

10)  Kde vás diváci mohou ještě letos v létě slyšet? 

Michal: V Čechách hrajeme 15.7. na Jesenickém nugettu, 22.7. na Drotárii na Turzovke, to je
na česko- slovenské hranici u Žiliny, 5.8. ve Frenštátě pod Radhoštěm, na Slovensku 31. 8. na
Country Lodenici u Piešťan, ale více informací nejen o koncertech najdete na http://www.divoz
el.com/  .
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